



世达防冲击眼镜：

储藏条件：应保持清洁，禁止与酸、碱及其他有害物质接触不得受压、受热、受潮，避免阳光直射。

使用说明：

- 该警告标签仅供佩戴者阅读和舍弃。
- 该产品非设计用于并且不能用于模拟战斗游戏。
- 该产品没有满足 MIL-STD-662F 或 MIL-V-43511C 的军用冲击要求。
- 该眼镜镜片仅提供有限的保护功能。错误使用或者没有遵循警告及使用指南使用，可导致严重的个人伤害，甚至失明或死亡。为了您更好的使用该产品，请咨询您的主管，并仔细阅读使用指南和警告，或致电 SATA 寻求技术服务 800-820-3885。
- 本产品仅用来防护对眼睛造成的冲击伤害例如：小金属、木屑、火花和其他小颗粒物。虽然眼镜镜片具有抗冲击的性能，但仍有破碎的可能。镜片出现凹陷或划痕会降低镜片的抗冲击性能和可见度。为了您的安全，镜片出现凹陷或划痕时必须立即更换，或在镜片前增加适当的眼部防护用品，直到镜片被更换。为避免严重的伤害，甚至失明，请与您的安全工程师或主管确认，您已佩戴了适合的眼部防护用品。选择的眼部防护用品必须获得 GB14866-2006 (YF0301)，CE EN166 (YF0303) 认证。
- 防护眼镜的镜框和镜片并非不可破碎。他们无法为类似于爆炸，打磨砂轮或研磨砂轮碎片等严重的冲击提供足够的保护。不能佩戴这些防护眼镜来防护其他危害物，体育运动和激光射线。不能使用这些镜片用于需要使眼睛暴露在伤害级别的光线辐射作业环境中，例如焚烧，有火焰的切割或焊接，电（电弧）焊，熔炉或熔融金属作业，玻璃吹制。
- 使用温和的肥皂和温水清洁镜片，不要使用溶剂。
- 使用眼镜布清洁镜片以获得更清晰的效果。
- 请参照使用说明和佩戴说明，正确使用及保养本品。

生产厂商：昆山建诺利和安全防护用品有限公司



Comfortable Anti Impact Glasses:

Storage conditions: The spectacles shall be kept clean, no contact with acid, alkali and other harmful substances, and no pressure, heat, moisture or direct sunlight.

Notes:

- This warning label is designed only for users to read and discard.
- This product is not designed to and cannot be used in simulated war games.
- This product does not meet the military impact requirements for military operations specified in MIL-STD-662F or MIL-V-43511C.
- The lens only provides limited protection. Incorrect use or failure to follow the Warnings and Operation Instructions may result in serious personal injury, even blindness or death. For you to use this product better, please consult the supervisor and read the Instructions and Warnings carefully, or contact the SATA Hotline for technical service at 800-820-3885.
- This product is only intended to protect eyes against impact damage from, e.g. small metals, wood chips, sparks and other small particles. Although the lenses are impact resistant, they are still possible to be broken. Dents or scratches on the lens reduce the impact resistance and visibility of the lens. For your safety, the lens must be replaced immediately if any dent or scratch is found on it, or proper eye protection should be used in front of your eyes until the lenses are replaced. To avoid serious personal injury or even blindness, confirm with your safety engineer or supervisor that you have worn appropriate eye protection. The selected eye protection products must be certified in accordance with GB14866-2006 (YF0301), CE EN166 (YF0303).
- The frame and lenses of the protective goggles are not unbreakable. They are unable to provide adequate protection against severe impacts resulted from, e.g., explosions, grinding wheels or abrasive wheel fragments. Those protective goggles should not be used to protect eyes against damage from other hazardous materials, sports and laser rays. These lenses cannot be used in environments containing hazard-level optical radiation, e.g., where eyes are required to be exposed to light produced by burning, flame cutting or welding, electric (arc) welding, furnace or molten metal operations, glass blowing, etc.
- Clean the lenses with mild soap and warm water instead of solvent.
- Use a piece of eyeglass cleaning cloth to clean the lenses for a clearer view.
- Please refer to the Operating Instructions and Wearing Instructions for proper use and maintenance of this product.

Manufacturer: Kunshan Jian Lih Safety Protection Co., Ltd